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PROTOKOLL MEDLEMSMÖTE  

Nr 1 - 2023-05-29         

 

Art: Medlemsmöte 

Plats: Klubbstugan, Deltat 

Närvarande:  15 medlemmar varav 5 st. från styrelsen 

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet, Eva Jakob, öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 2     Val av justerare 

Jeanette Söderlind, valdes att jämte ordförande justera mötets protokoll. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Gicks igenom och godkändes. 

 

§ 5 Rapporter 

Ekonomi:  

Utgifter och inkomster följer budget, ett grovt överslag har gjorts på utställningen i maj 

och den har gått bra ekonomiskt. Det har även börjat komma in kursavgifter till de kurser 

som startat.  

Avel & Hälsa:  

Utställning: 

Årets båda utställningar har gått bra med nöjda utställare, utställningen här i maj flyttades 

in i Klass Arena då vintern inte riktigt hade släppt greppet och våra gräsplaner var 

fortfarande för känsliga för att vara så mycket folk på.   

MH/MT/BPH: 

Säsongen har precis bara börjat och vi känner redan av att det är stor efterfrågan. Vi skulle 

behöva fler figuranter, både till MH, MT och BPH. En M1 körs under våren så 

förhoppningsvis har vi några fler MH figuranter innan hösten kommer.  

Från i år är det ”MT2017” som är det nya officiella mentaltestet. Våra figuranter är redan 

uppdaterade och färdig för det nya testet.  
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Prov & Tävling:  

Bruks och Lydnad: 

Planerar för Elitspåret i juni och de två Lydnadstävlingarna som hunnit arrangeras var båda 

lyckosamma, dock färre anmälda till den 1/5 då vi brukar ha många deltagare.  

Rallylydnad: 

Har startat upp med Tisdagsträningar på klubben och ganska många deltagare har det varit 

på de som hunnit vara. Det kommer vara två tävlingar under sommaren, först den 15/7 för 

Fortsättnings- & Mästarklass och sedan den 20/8 för Nybörjare- och Avancerad klass. Ett 

KM planeras till hösten.  

Specialsök/Nosework: 

Förhoppningen är att kunna arrangera ett inofficiellt prov under året.  

Draghund: 

Inget att rapportera.  

Hundägarutbildning: 

Kursverksamheten har dragit igång, alla som anmält sig till kurs har fått en plats. Om vi var 

fler instruktörer skulle vi kunna ha fler kurser. Vi har ett gott rykte så många vill gå kurs 

hos oss, det är roligt men vi måste även tänka på att hålla bra kurser så att ryktet in blir 

sämre. 

Samhällsnytta:  

Inget att rapportera.  

Organisation:  

Kök: 

Hittills har det varit lugnt i köket, förutom utställningshelgen då det var full fart. Hembakat 

fikabröd finns i frysen att ta fram till kurser och om man fikar på klubben, ta inte fram för 

mycket utan ta hellre fram mer om det behövs.   

Stuga/Mark: 

Inget att rapportera.   

Web: 

Inget att rapportera. 

Styrelsen: 

Vi har representerat klubben på MND´s årsmöte som var den 26 mars i Sollefteå. Styrelsen 

har konstituerat sig och ser i princip likadan ut som ifjol utom att Tony tackat för sig och 

Mar-Helen Dahl har kommit in som ny ledamot. Alla närvarande från styrelsen presenterade 

sig för de som var med på medlemsmötet.  

Då det är nya regler från i år har nya regelböcker tagits hem och finns till försäljning, vill 

du köpa så ta kontakt med någon i styrelsen.  

Ett planerings-/Uppstartsmöte har hållit i april där arbetsgrupperna presenterade årets 

aktiviteter och arrangemang, kommer dock fyllas på varefter.  
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§ 6 Övriga frågor 

För kännedom har kommunen sagt upp hyresavtalet med Bushmen Riders och de kommer 

tömma lokalerna och flytta ut till årsskiftet. Ledsamt när de varit bra grannar. Det ryktas 

om att det ska bli både en fricamping och en företagsby här på udden, men ingen som vet. 

  

Vi har en arg älgfamilj här i skogarna, så se upp. De har jagat bilar efter vägen och håller 

sig omkring klubben.  

 

§ 7 Nästa medlemsmöte 

Nästa medlemsmöte är den 19/8 då det bjuds på surströmming efter mötet. Mer info om 

det kommer då det börjar närma sig.  

 

§ 8 Mötets avslutande 

Eva Jakob tackade för medlemmarnas närvaro och avslutade medlemsmötet. Därefter 

lämnades ordet över till Margaretha Carlsson för en Mentalitetsinformation.  

 

 

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

 

Justeras:    

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Eva Jakob, mötesordförande Jeanette Söderlind, justerare 

 

 

  


